
Zápis ze zasedáńı školské rady
ze dne 10. dubna 2018,

konané od 17:00 hodin v areálu ZŠ a MŠ Klecany

Prezenčńı listina:

Členové: Ivan Rychlý (za pedagogický sbor), Kateřina Knorová (za pedagogický sbor), Lucie Pe-
chová(za pedagogický sbor), Iveta Žemličková (za rodiče), Jason Castleberry (za rodiče), Da-
niela Hnátová (za zřizovatele), Ondřej Knebl (za zřizovatele), Marek Fikrle (za zřizovatele)

Omluveni: Marek Smýkal(za rodiče)

Poměr hlas̊u př́ıtomných je 8/9, shromážděńı je usnášeńıschopné.

Program jednáńı:

1. Volba zapisovatele;

2. Podnět SRPŠ -
”
Mapa školy“

3. Různé.

Hlasováńı o schváleńı programu zasedáńı

pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

Navržený program zasedáńı byl schválen.

Pr̊uběh jednáńı:

1. Volba zapisovatele Byl navržen pan Fikrle

Schváleńı pana Marka Fikrleho jako zapisovatele dnešńıho zasedáńı

pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

Pan Fikrle by schválen jako zapisovatel dnešńıho zasedáńı.

2. Podnět SRPŠ -
”
Mapa školy“

SRPŠ požádalo školskou radu o projednáńı podpory pro záměr uskutečnit evaluaci školy po-
moćı nástroj̊u např. společnosti Scio s.r.o. –

”
Mapa školy“. Sv̊uj záměr již SRPŠ předjednalo se

zřizovatelem, krerý vyjádřil ochotu projekt finančně podpořit. Školská rada podnět projednala a
navrhla následuj́ıćı usneseńı:
Školská rada podporuje záměr uskutečnit evaluaci školy za použit́ı vhodného nástroje
pokud bude zajǐstěna dostatečná účast respondent̊u ze všech dotazovaných skupin
(žáci, rodiče a pedagogové). Členové rady doporučuj́ı SRPŠ uskutečněńı evaluace
ještě v tomto školńım roce. K zajǐstěńı kvalitńı účasti doporučuje školská rada SRPŠ
využit́ı jejich volených zástupc̊u v jednotlivých tř́ıdách

Hlasováńı o navrženém usneseńı k podnětu SRPŠ

pro: 8 proti: 0 zdržel se: 0

Výše uvedené usneseńı bylo schváleno.
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3. Různé

(a) Aula nemá ozvučeńı — rada byla informována zástupci pedagog̊u, že v aule chyb́ı kvalitńı
ozvučeńı a tato se proto nedá využ́ıvat v souladu s p̊uvodńım záměrem. Pan Rychlý infor-
moval členy, že situace je v řešeńı a to konkrétně j́ım a správcem poč́ıtačové śıtě. Školská
rada podpořila pan Rychlého v jednáńı s vedeńım školy zaúčelem nápravy nevyhovuj́ıćıho
stavu. Ekonomické kryt́ı nákupu vhodné techniky navrhla projednat se zástupci SRPŠ, kteř́ı
dlouhodobě hledaj́ı smysluplné projekty na které by uvolnili źıskané finančńı prostředky.

Školská rada stanovila daľśı termı́n svého zasedáńı na 12. června 2018 od 17:00 hodin.

Zapsal: Marek Fikrle

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .
Marek Fikrle
Zapisovatel
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